

Keller HCW

### **Extensive array of products for the clay brick and tile industry**

At its Ceramitec exhibition stand Keller HCW GmbH presented the latest developments in automation and robot handling as well as models of newly designed and efficient dryers and kilns, two 1:1-detailed models of grinding machines for calibrated bricks and a model of a newly developed twin extruder.

The visitors to the Keller HCW stand were very international, coming from America, Australia, Asia and Europe and even from Albania;

the prospective clients were mainly top managers.

The rush of visitors during the first three days was overwhelming. Keller HCW is very confident that great projects will result from this exhibition. Many smaller orders were already placed during the event. This year's Ceramitec was again a complete success for Keller HCW.



» The Keller HCW stand was popular with the trade fair visitors  
» Der Messestand von Keller HCW war gut besucht

Keller HCW

### **Umfangreiches Angebot für die Ziegelindustrie**

Die Keller HCW GmbH präsentierte auf ihrem Ceramitec-Messestand neueste Entwicklungen aus dem Bereich Automatisierung und Robot-Handling sowie Modelle von neuen, effizienten Trocknern und Öfen,

zwei 1:1-Detailmodelle von Planziegel-Schleifmaschinen und ein Modell eines neu entwickelten Twin Extruders.

Die Besucherstruktur auf dem Keller-HCW-Stand war international: aus Amerika, Australien, Asien, Europa, selbst aus Albanien kamen die Interessenten, vornehmlich aus dem Top-Management.

Der Andrang der Besucher in den ersten drei Tagen war überwältigend. Keller HCW ist sehr zuversichtlich, dass sich aus dieser Messe großartige Projekte ergeben werden. Viele kleine Aufträge wurden bereits auf der Messe platziert. Die Ceramitec war für Keller HCW auch dieses Jahr ein voller Erfolg.

### **Keller HCW GmbH**

Carl-Keller-Straße 2-10 | 49479 Ibbenbüren | Germany  
T +49 (0) 54 51 85 0 | F +49 (0) 54 51 85 310  
info@keller-hcw.de | www.keller-hcw.de

---